
Zápisnica 21/2020 

zo zasadnutia vedenia Fakulty chemickej a potravinárskej technológie STU 

zo dňa 28. apríla 2020 

 

 

Zasadnutie sa uskutočnilo formou videokonferencie. 

 

Prítomní členovia vedenia fakulty: 

prof. Ing. Anton Gatial, DrSc.; doc. Ing. Milena Reháková, PhD.; prof. Ing. Milan Polakovič, CSc.; prof. 

Ing. Miloslav Drtil, PhD.; doc. Ing. Boris Lakatoš, PhD.; Ing. Martin Grančay, PhD. (zastupujúci Ing. Alenu 

Michalovú) 

Prizvaní: 

prof. Ing. Vladimír Lukeš, DrSc.; doc. Ing. Dušan Berkeš, CSc.; Marek Wadinger 

 

PROGRAM: 

Pravidelné body rokovania: 

A. Kontrola úloh (Michalová) 

B. Aktuálne informácie o projekte Accord (Lakatoš, Michalová, Gatial) 

 

1. Aktuálne otázky a úlohy v súvislosti s prerušením kontaktnej výučby na FCHPT STU (dekan, 

prodekani) 

2. Pedagogické informácie k skúškovému obdobiu upraveného LS 2019/2020 (Reháková) 

3. Aplikácia smernice rektora č. 3/2020-SR „Mimoriadne ekonomické opatrenia na STU v Bratislave 

v súvislosti s krízou COVID-19“ na podmienky FCHPT STU (Gatial, Michalová) 

4. Aplikácia metodického usmernenia k obnoveniu vedeckovýskumnej a experimentálnej činnosti 

na STU v Bratislave v súvislosti s krízou COVID-19“ na podmienky FCHPT STU (Polakovič, 

Michalová) 

5. Rozličné 

 

A. Kontrola úloh  

Presúva sa na nasledujúce vedenie. 

B. Aktuálne informácie o projekte ACCORD 

Prodekan Lakatoš informoval o verejnom obstarávaní zhotoviteľa – z 9 firiem odpovedalo na 

otázky a pripomienky dosiaľ 8. Proces pokračuje v gescii rektorátu, pripravuje sa elektronická 

aukcia. 

Jeden z prístrojov prof. Híveša bude meškať z dôvodu koronakrízy; bol podpísaný dodatok v tomto 

zmysle. 

Dr. Grančay informoval o stave vykazovania pracovných hodín v rámci projektu. 9 pracovníkov 

(1 z laboratória č. 9 prof. Rosenberga a 8 z laboratória č. 15 prof. Híveša) do marca 2020 vyčerpalo 

platené hodiny a podľa inštrukcie z rektorátu neplatené hodiny zatiaľ vykazovať nebudú. 

 

Bod 1. Aktuálne otázky a úlohy v súvislosti s prerušením kontaktnej výučby na FCHPT STU 

Dekan fakulty informoval o stave schvaľovania rozpočtu STU. Kvestor pripravil jeho 5. verziu po 

zapracovaní pripomienok dekanov, ktorá sa bude prerokúvať. Medzi neuzavretými otázkami je napr. 



rezerva rektora či prevádzka UVP. Zmeny by mali byť aj v odmeňovaní špičkových publikácií, kde by sa 

za rok 2020 mal rátať iba Q1. 

 

Bod 2. Pedagogické informácie k skúškovému obdobiu upraveného LS 2019/2020 

a) informácia o počte prihlásených uchádzačov na Bc. štúdium 

Prodekanka Reháková informovala o počte prihlásených uchádzačov na Bc. štúdium. K 28.4.2020 

o 8:00 hod. bol počet sfinalizovaných prihlášok 456 a s rýchlo sa blížiacim termínom uzávierky rastie. 

Približne 1/6 prihlášok je mimo SR a ČR, najmä z Ukrajiny. (Minulý rok bol celkový počet prihlášok v 1. 

kole 674.) Podľa informácií z rektorátu je počet prihlášok na STU v porovnaní s minulým rokom zatiaľ 

ca o 5 % nižší. 

Vedenie zobralo prezentovanú informáciu na vedomie. 

 

b) metodické usmernenie k skúškovému obdobiu / dištančnému skúšaniu 

Prodekanka Reháková prezentovala usmernenie k skúškovému obdobiu v období koronakrízy týkajúce 

sa vypisovania termínov, dištančného skúšania, priebehu skúšok, zapisovania hodnotení a pod. 

Vedeniu boli doručené 2 žiadosti (prof. Milata a Dr. Maroszová) o výnimku z nutnosti dištančného 

skúšania. Vedenie žiadosti zamietlo. 

Dekan fakulty navrhol vytvoriť podporný tím pre realizáciu dištančných foriem skúšania. Členovia 

vedenia s týmto návrhom súhlasili. 

Uznesenie 1/21/2020: Vedenie uložilo prodekanke Rehákovej zriadiť podporný tím pre realizáciu 

dištančných foriem skúšania. 

Z: prod. Reháková 

T: 31. 05. 2020 

Ďalej prodekanka Reháková navrhla presunúť laboratóriá z anorganickej chémie pre študentov 

1. ročníka Bc. štúdia v skrátenej forme do budúceho semestra. Vedenie sa s týmto návrhom 

nestotožnilo, a rozhodlo, že uvedený predmet treba tento semester uzavrieť v súlade so študijným 

plánom a ponúknuť študentom docvičenie laboratórií v budúcom semestri. 

Prodekanka Reháková ďalej otvorila diskusiu k počtu kreditov potrebných pre zápis do ďalšieho 

ročníka, ktorý navrhovaný študijný poriadok STU znižuje na 20. Vedenie fakulty rozhodlo, že na FCHPT 

STU bude minimálny počet kreditov 30. Zmena študijného poriadku bude riešená až po schválení 

zmeny študijného poriadku STU. 

Uznesenie 2/21/2020: Vedenie schválilo Metodické usmernenie k vykonávaniu skúšok na FCHPT STU 

v letnom semestri 2019/2020.  

 

c) metodické usmernenie k odovzdávaniu ZP a realizácii štátnych skúšok 

Prodekanka Reháková prezentovala usmernenie k realizácii štátnych skúšok. 

Uznesenie 3/21/2020: Vedenie schválilo Metodické usmernenie k odovzdávaniu záverečných prác 

a vykonávaniu štátnych skúšok na FCHPT STU v ak. r. 2019/2020. 

 

Bod 3. Aplikácia smernice rektora č. 3/2020-SR „Mimoriadne ekonomické opatrenia na STU v 

Bratislave v súvislosti s krízou COVID-19“ na podmienky FCHPT STU 

Dekan fakulty informoval, že smernica rektora sa na fakulte dodržiava a otvoril diskusiu o vyplácaní 

80 % mzdy zamestnancom, ktorí kvôli súčasnej situácii nemajú pridelenú prácu. 

Uznesenie 4/21/2020: Vedenie rozhodlo, že za prekážku v práci sa bude s účinnosťou od 1.5.2020 

vyplácať 80 % mzdy a za prácu doma 100 %. O pridelení práce rozhoduje vedúci útvaru. 



 

Bod 4. Aplikácia metodického usmernenia k obnoveniu vedeckovýskumnej a experimentálnej 

činnosti na STU v Bratislave v súvislosti s krízou COVID-19“ na podmienky FCHPT STU 

Prodekan Polakovič prezentoval univerzitné usmernenie k obnoveniu vedeckej činnosti a informácie 

z diskusie s prorektorom. Na ich základe bol vypracovaný návrh opatrení pre zabezpečenie prístupu do 

laboratórií na FCHPT. Vedenie uvedený návrh prerokovalo a odsúhlasilo, aby prodekan vedúcim 

pracovníkom poslal list s rámcovými inštrukciami. 

 

Bod 5. Rozličné 

Prodekan Drtil: 

- informoval o aktuálnom vývoji propagácii fakulty. 

Predseda V-FOO doc. Berkeš: 

- otvoril tému potenciálnej smernice dekana nariaďujúcej dovolenku, predbežne 4 dni mesačne od 

júna aspoň pre pedagogických pracovníkov. Problematika ešte bude doriešená. 

Prodekan Polakovič: 

- prezentoval informáciu o internom fakultnom výberovom procese tém postdoktorandských prác 

STU, na základe ktorého boli 2 témy nominované na rektorát. 

Zástupca študentov Marek Wadinger: 

- navrhol organizáciu raňajok s vedením, tak ako v minulosti, s čím vedenie predbežne súhlasilo. 

Prodekan Lakatoš: 

- prezentoval doplnený plán čerpania energií na FCHPT v roku 2020. 

Zástupca tajomníčky Grančay: 

- otvoril tému zabezpečenia únikových východov tak, aby boli odomknuté, karty zamestnancov 

zablokované, ale v prípade krízovej situácie vchody otvoriteľné z vrátnice. Vedenie predbežne 

súhlasilo, ak je tento postup technicky možný. 

Prof. Lukeš: 

- informoval o situácii súvisiacej s ustanovením nového senátu FCHPT. 

 

 

 

Bratislava, 28. apríla 2020 

 

Zapísal: 

Ing. Martin Grančay, PhD., v. r. 

vedúci Projektového strediska 

 

Overila: 

doc. Ing. Milena Reháková, PhD., v. r. 

prodekanka pre vzdelávanie 

 

 

 


